
 

 

Číslo zápisnice: SDV SK 8/2022 
 
 

ZÁPISNICA  
zo zasadnutia orgánu s rozhodovacou právomocou 

 
 
Názov športovej organizácie: Slovenská kanoistika – Sekcia divokých vôd 
 
Názov zasadajúceho orgánu: Výkonný výbor sekcie divokých 
vôd Slovenskej kanoistiky 
  
 
Miesto konania zasadnutia: Junácka 6, Bratislava 
 
Deň konania zasadnutia: 29.6.2022  

Čas začiatku zasadnutia: 9:30 hod Čas ukončenia zasadnutia: 13:30 hod 
  

Predsedajúci: Martin Stanovský Zapisovateľ: Martin Stanovský ml.  
Členovia orgánu zúčastnení na zasadnutí:  

1. Martin Stanovský 
2. Renáta Daníková 
3. Jaroslav Slúčik (online) 
4. Igor Ižo (online) 
5. Róbert Orokocký (online) 
6. Zora Hujsová 

 
Ostatní: 

1. Martin Vesel 
2. Matúš Štulajter 
3. Martin Stanovský ml. 

 
Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť orgánu: 4  
UZNÁŠANIASCHOPNOSŤ:  

❏ ÁNO 
❏ NIE  

Počet členov/hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia: 4  
 
Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na prípravu 
zasadnutia dodržaná  

❏ BOLA 
❏ NEBOLA  

 
SCHVÁLENÝ PROGRAM ZASADNUTIA:3)  

1. Kontrola úloh 

2. Komisie 

3. Rôzne 



 

 

PODKLADY K JEDNOTLIVÝM BODOM ROKOVANIA:)  
❏ podklady boli zaslané elektronicky k bodom č. 1-3 
❏ podklady boli predložené na zasadnutí k bodom č. 1-3  
❏ podklady k jednotlivým bodom sú archivované elektronicky na sekretariáte 

sekcie divokých vôd Slovenskej kanoistiky, príp. ich schválená výsledná podoba 
zverejnená na webovej stránke www.canoe.sk  

 
 
ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA: 
 
1. Kontrola úloh 
 
Martin Vesel informoval o finalnej fáze príprav informačného systému SK-SDV. 
 
 
Martin Stanovský st. informoval o dokončení priestoru na uskladnenie lodí v Čunove správcom 

P. Hochschonerom, ktorý je k dispozícii pre všetkých členov hnutia.  
 
 
2. Komisie 
 
Komisia klubov mládeže a vzdelávania 
 

 
Predsedníčka komisie Renáta Daníková informovala členov VV o finálnej fáze príprav 

sústredenia MPA Whitewater camp A v Liptovskom Mikuláši. Ďalej, informovala členov VV 

o plánovanom priebehu sústredenia, odborných prednášok a sprievodných aktivít pre 

účastníkov sústredenia.  

 

VV zobral na vedomie 

 
Predsedníčka komisie Renáta Daníková predniesla závery „Grantovej výzvy na podporu aktivít 

klubov pre rok 2022“ s hlavným zameraním zabezpečenia rozvoju klubovej činnosti pre 

mládež do 16 rokov. Do grantovej výzvy sa zapojil klub UVLKO.  

 

Výkonný výbor SK-SDV sa uzniesol na návrhu pridelenia grantu pre klub UVLKO vo výške 

3 000€. Financie budú poskytnuté na základe vyúčtovania reálnych nákladov. 

 

Hlasovanie:  
ZA: 5 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 1 
 
Návrh bol schválený 



 

 

 
 

 

Renáta Daníková informovala o aktuálnej situácii s prenájmom športového zariadenia v AVS 

pod Dubňom v Žiline. Zo schválenej dotácie VZ vo výške 3 000€ na údržbu areálu v Žiline 

navrhla použiť sumu 2 000€ na úhradu prenájmu vody a 1 000€ na údržbu slalomovej trate. 

Cena za jednu tréningovú hodinu sa teda prepočíta na alikvotnú čiastku po odčítaní sumy 

2 000€ z celkovej sumy fakturácie prenájmu od VD Žilina za rok.  

 

VV zobral na vedomie 

 
 
2. Rôzne 
 
 

Martin Stanovský ml. informoval členov VV o prebehnutom stretnutí s Prezidentom ICF 

Thomasom Konietzkom a Predsedom slalomovej komisie ICF Jean-Michel Pronom. Ďalej, 

predniesol informáciu o aktuálnej výzve ICF na organizáciu 2023 Majstrovstiev Sveta Juniorov 

a do 23 rokov, ktoré sa mali uskutočniť pôvodne v Číne.  

 

Výkonný výbor sa uzniesol o potencionálnom záujme organizácie 2023 Majstrovstiev Sveta 

Juniorov a do 23 rokov v Čunove a zaslaní oficiálneho listu na ICF. 

Úloha: Martin Stanovský ml. 

 

Hlasovanie:  
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 

 
 

Predseda SK-SDV Martin Stanovský st. oboznámil členov VV s aktuálnym priebehom 

Vládneho auditu, ktorý prebieha na obidvoch sekciách Slovenskej kanoistiky od 15.06.2022.  

 
VV zobral na vedomie 

 
 

 



 

 

Výkonný výbor SK-SDV prerokoval viaceré varianty prerozdelenia 5ks C1 a 5ks K1 

slalomových lodí určených pre mládež od Nadácie Tesco.  

 

Po prebehnutej diskusii sa VV uzniesol na návrhu prerozdelenia lodí:  

1ks slalomovej lode pre 1 aktívny klub s minimálnym počtom 5 aktívnych pretekárov v minulej 

sezóne 2021. 

Zoznam klubov spĺňajúcich toto kritérium: DUŽA, KTKLM, SOKŽA, TUZV, UKBA, BKVSZ, 

ŠKPBA, ŠKPDK, KVSKV, ŽKVŽA 

 

Hlasovanie:  
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 

 
 

Vedúci sekretariátu Matúš Štulajter oboznámil členov VV s aktuálnym stavom kontroly 

Ministerstva financií k investičným projektom v Čunove a Liptovskom Mikuláši.  

 

VV zobral na vedomie 

 
 

Výkonný výbor sa uzniesol na právnom zastúpení SK-SDV právnickou kanceláriou Janíček 

Legal s.r.o. z dôvodu nedokončenia a neodovzdania stavby AVS v Liptovskom Mikuláši 

zhotoviteľom Cestné stavby Liptovský Mikuláš, s.r.o. 
 
Hlasovanie:  
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 

 
   

 
 

 
 
__________________    
   
       Zapisovateľ 
 

 
 
 
 
 
__________________ 
  Martin Stanovský st. 

      Predseda SDV SK 


